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=IEE
Ik heb van ZN gesproken. Die vertelde mij het volgende over wat er in de werkgroep Zvw-pgb vanmiddag is

gebeurd:

Vooraf: verzekeraars hebben nog geen signalen dat er iets mis gaat.
Ze hebben 3 punten besproken:

- Wisselen tussen zorgverleners binnen budget (informeel/Formeel)
o Dat kan maar uitvoering kan wisselen per verzekeraar, dus neem contact op met verzekeraar > Wist ik al, dus

dat staat al in de stukken

o Verzekeraars willen niet afwijken van 40-uursnorm => Wist ik ook al, dus standpunt in die discussie blijft

gehandhaaft
- Extra zorg

o PBM kan niet betaalt worden uit budget, kan VWS geen potje maken => wist ik al, wordt nog op een andere tafel

over gesproken toch?

o Ophoging budget omdat er meer zorg nodig is ivm Corona, kan na indicatie = wist ik al, staat zo in de stukken

- Door betalen niet geleverde zorg:

o Ja dat is ingewikkeld arbeidsrechtelijk en juridisch, dus budgethouders moeten maar contact opnemen met SVB

die weten precies hoe dit zit.

[o]

= Toen ben ik een beetje geirriteerd geraakt... Heb hem verteld dat de SVB alleen een regeling heeft voor zorgverleners die

werken op arbeidsovereenkomst en ziek zijn, dus dat daarnaar verwijzen geen oplossing is. Dat de andere 3 wetten dit

normaal ook niet doorbetalen, maar nu wel ivm corona maatregelen.
Hij gaf toen aan: oh als ik dat had geweten... probeerde mij de schuld te geven dat hij niet wist waar we mee bezig zijn

geweest de afgelopen weken. Toen heb ik hem uitgelegd dat ik hem maandag de concept communicatieberichten al had

gestuurd waar dit in staat (oh die heb ik niet gelezen...) Ik heb het hem ook alleen al deze week maandag, dinsdag,
woensdag aan de telefoon verteld, en hem daarbij zeker 2 keer op die communicatieberichten gewezen.

Ik heb hem gisteren ook nog uitgebreid aan de telefoon gehad ivm het aangekondigde BO, toen is dit ook besproken,
dus ik snap echt niet zo goed waar dit nou is mis gegaan.

Tot slot heb ik nog aangegeven dat het hier waarschijnlijk maar om een beperkt bedrag gaat, en dat verzekeraars zich

dus ook moeten afvragen of de mogelijke reputatieschade in verhouding hiermee staat. En dat dit in het grotere plaatje
van alle coronamaatregelen volgens mij wegvalt...

Net uit de mail van EIEN begrepen dat morgen eigenlijk geen tijd heeft, en het dus vanavond over het Zvw-pgb
wil hebben, heb ik dat ook doorgegeven aan Ik heb hem onder embargo de scenario’s doorgestuurd, zodat hij

weet welke situaties het om gaat (want daar had ie ook nog niet echt een goed beeld bij). Dit in de hoop datCe
toch nog enigszins kan voorbereiden voor het overleg met [EEE] straks.

Hebben jullie hier voor nu voldoende aan? Als ik nog iets kan doen voor vanavond dan hoor ik dat graag.

Groet,


